
 
 
 

ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 19 DESEMBRE DE 2005 
HORA 2/4 de SET DE LA TARDA 

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lm. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Núria Juncadella Roig 
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell    
- Antònia Pérez Ballonga 
- Rosa Massot Casadevall 
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas  
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- F. Xavier Garcia García 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
 
  1.- Aprovació, si escau, de l’esborrany de     
       l’acta de la sessió anterior. 
 
  2.- Donar compte dels decrets de  
       l’Alcaldia i acords de la Junta Govern  
 
  3.- Resolució de les al·legacions de la  
       Cambra de Comerç a les ordenances 
   
  4.- Aprovació projecte de reparcel.lació del 
       carrer Camamilla 
 
  5.- Proposta sobre la circulació el carrer  
       Jaume I 
   

- Francesc Aragón 
   Interventor 
___________________________ 
   EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
- Jordi Carcolé García 
-  Sandra Roig Garay 

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE LA ACTA DE LA          
               SESSIÓ ANTERIOR. 
 
L’aprovació de l’acta resta sobre la taula fins a la propera sessió  
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA, I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL. 

 
 Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de l’Alcaldia 



dictats des de l’última sessió plenària fins avui. 
 

3.- RESOLUCIÓ AL·LEGACIÓ A LA MODIFICACIÓ DE LES ORDENANCES  
      FISCALS. 

 
ATÈS, que aquesta Corporació en sessió celebrada el dia 25 d’octubre va aprovar 
provisionalment l’expedient de Modificació d’Ordenances Fiscals i de Preus Públics de 
l’exercici 2006.  Exposat al públic en la forma i terminis establert a l’article 17 de la 
Llei 39/88, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, ha estat presentat 
un recurs per En Antoni Peñarroya i Trench en nom i representació de la Cambra de 
Comerç de Sabadell. 
ATÈS el recurs conté una al·legació genèrica contra totes les ordenances que 
presentin un increment superior al 2,2%, percentatge d’increment previst per a la 
zona euro; al·legant que  suposa una pèrdua de competitivitat i genera més inflació, 
negativa per al teixit econòmic; a més presenta altres consideracions com proposar 
noves bonificacions i reduccions previstes en altres municipis o contemplades a la llei, 
tant pel que respecta a la taxa per la recollida d’escombraries, com per la taxa per la 
intervenció integral de l’administració municipal en les activitats. 
ATÈS, que l’Interventor emet informe en què, després d’analitzar les al·legacions de la 
Cambra de Comerç de Sabadell, fa constar la necessitat de mantenir els costos dels 
serveis al mateix nivell que els ingressos que els financen ja que en cas contrari 
esdevindrà un greu problema de finançament per a la Corporació, i això succeiria si 
augmentem per sota de l’IPC real que s’ha donat; i en relació a les propostes sobre 
altres modificacions no es creu adient el moment processal dels expedients per al seu 
plantejament ja que, a part de la concertació política entre els diferents grups 
municipals, suposaria una nova publicació per edictes, i en conseqüència un 
endarreriment que no permetria aprovar les ordenances abans del 31 de desembre, 
sense que les al·legacions sobre l’estudi econòmic financer de la per la intervenció 
integral siguin admissibles ja que l’expedient no el revisa sinó que augmenta els 
costos previstos en el seu dia en relació a l’IPC, i afirma que l’acord municipal de 25 
d’octubre de 2005 pel qual s’aprovava provisionalment la modificació d’Ordenances 
Fiscals pel 2006 s’adapta plenament a la normativa legal i que procedeix la seva 
confirmació per aprovació definitiva de l’expedient. 
Vist el que disposa la Llei 39/88, de 28 de desembre a l’Ajuntament Ple es proposa 
l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Desestimar el recurs presentat pel Sr. Antoni Peñarroya i Trench en nom 
de la Cambra de Comerç de Sabadell contra l’acord d’aprovació de la modificació 
d’Ordenances Fiscals i de Preus públics per al 2006 en base als raonaments inclosos 
en la base expositiva que recull l’informe emès per la Intervenció municipal del 
present acord. 
SEGON.- Aprovar definitivament l’expedient de modificació d’Ordenances Fiscals i 
de Preus Públics per a la seva entrada en vigor l’1 de gener de 2006, en els termes 
establerts en l’acord d’aquest Ple de 25 d’octubre del present any. 
TERCER.- Publicar íntegrament la modificació aprovada en el Butlletí Oficial de la 
Província, en compliment del que disposa l’article  17.4 de la Llei 39/88. 
 
 



QUART.- Comunicar el present acord a la Cambra de Comerç de Sabadell indicant-li 
els recursos que procedeixin, emplaçant a l’entitat a obrir un diàleg per poder 
introduir les propostes presentades sobre bonificacions per a altres exercicis una 
vegada que siguin adequades al procediment. 
El Sr. Jordi Permanyer  per ERC defensa la proposta dient que aquest Ajuntament 
en sessió del proppassat dia 25 d’octubre va aprovar provisionalment l’expedient de 
modificació d’ordenances fiscals i de preus públics pel proper exercici, s’ha exposat al 
públic en la forma i terminis establerts i hi ha hagut una al·legació presentada per la 
Cambra de Comerç de Sabadell. Bàsicament la Cambra de Comerç es mostra 
disconforme en l’augment de  les ordenances per sobre del 2’2%; percentatge que 
consideren que és l’IPC de la zona euro, i a més a més fa tot una sèrie de 
consideracions per incorporar bonificacions en determinats aspectes que fan 
referència a empreses. Hi ha hagut un informe per part del Sr. Interventor on deixa 
ben clar, després d’analitzar les al·legacions presentades, la necessitat de mantenir 
els costos dels serveis al mateix nivell que el ingressos i per tant es considera oportú 
fer l’increment d’aquestes ordenances a l’IPC real que va ser del 3’7%. Sobre les 
altres propostes que presenta la Cambra de Comerç, els hi fem avinent que les 
traslladem per la comissió d’ordenances que té reunions periòdiques, perquè siguin 
tractades en les ordenances de l’exercici del 2007. Val a dir que abans de l’aprovació 
d’aquestes ordenances es van mantenir dues reunions amb representants de la 
Cambra, es van incorporar diverses propostes fetes per la pròpia Cambra, 
concretament aquesta al·legació genèrica contra totes les ordenances que presentin 
un increment superior al 2,2%, no la van presentar. 
Per acabar dir que es desestima el recurs presentat per la Cambra de Comerç de 
Sabadell, i s’aprova definitivament l’expedient de modificació d’ordenances per a l’any 
2006. 
En torn d’intervencions pel PSC la Sra. Rosa Massot  intervé tot dient que si la 
Cambra de Comerç té una sèrie de propostes que l’Ajuntament pot acceptar, val la 
pena que les faci en el seu moment i es podrien contemplar durant l’any, d’una altra 
manera no es factible que ens ho presentin un cop fet el Ple.  
Sobre el tema de l’augment de les ordenances seguint el model de la zona euro és 
una cosa inviable, ja que no s’ha augment aquest 2%, sinó que la pujada ha estat 
molt diferent. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

4.- APROVACIÓ PROJECTE DE REPARCEL.LACIÓ DEL CARRER  
     CAMAMILLA 
 

Vista la sol.licitud de la societat Impama Vallès, SL propietària de finca al carrer 
Camamilla de l’Airesol-C. 
ATÈS que el supòsit de parcel.lació es el de “regularització de finques” contemplat a 
l’article 34 del Reglament de desplegament parcial de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’urbanisme, concretament el supòsit previst en el seu article 18.4 . En aquests casos 
la reparcel.lació es pot aplicar, sense necessitat del repartiment material de beneficis i 
càrregues de l’ordenació urbanística, per tal de regularitzar la configuració de les 
finques o les noves partions de les finques afectades ajustar-les al planejament  
vigent i a les seves exigències. 
ATÈS que d’acord amb l’article 120 de la Llei 2/2002, els drets dels propietaris és 
proporcional a la superfície de les finques originàries respectives. 



ATÈS el que disposa l’article 113 de la Llei 2/2002, modificada per la 10/2004, 
respecte a la tramitació dels instruments de gestió urbanística. 
ATÈS que per acord de la Junta de Govern Local del dia 14 d’octubre de 2005 fou 
aprovat inicialment el projecte de reparcel.lació, exposat al públic a partir de l’Edicte 
al Butlletí Oficial de la Província núm. 255 del dia 25 d’octubre de 2005, sense que es 
rebés cal al·legació o reclamació.  
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar definitivament  el projecte de parcel.lació urbanística del carrer 
Camamilla núm. 18-28 de l’Airesol.C, d’iniciativa privada. 
SEGON.- Fer públic aquest acord al  Butlletí Oficial de la Província. 
La regidora Sra. Gemma Perich  per CiU presenta la proposta especificant que ve 
derivat del Pla General, és una parcel·la sencera en la qual no es pot fer una llicència 
simple de segregació donat que hi ha unes cessions i per aquest motiu es va portar 
inicialment  a Junta de Govern Local i l’aprovació definitiva, després d’haver estat 
exposat al públic, a través del Ple. Val a dir que hi ha uns compromisos inicials, dels 
quals la propietat havia d’aportar en sol brut una quantitat que el resultat són dues 
parcel·les, bàsicament en concepte de pagament d’uns tributs pendents. 
En torn d’intervencions pel PSC la Sra. Rosa Massot  es manifesta a favor de la 
proposta donat que ja estava recollit el redactat en el pla d’urbanisme. 
Per ICV.EPM el Sr. Xavier Garcia manifesta la seva disconformitat amb el redactat de 
la proposta i deixa constància de la poca claredat de l’expedient, caldria la incorporació 
d’uns estudis d’oportunitat i econonico financers.  
El Sr. Secretari intervé per aclarir que ara només s’aprova la parcel.lació en sis 
parcel·les, els altres compromisos esmentats neixen de documents anteriors, ja 
aprovats en el seu dia.    
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   CATORZE    (14) dels regidors de CiU, ERC i PSC 
                   Vots en contra   :   CAP            (  0)  
                   Abstencions       :   UNA           (  1) del regidor d’ICV.EPM 
 
 5.- PROPOSTA SOBRE LA CIRCULACIÓ DEL CARRER JAUME I 
 
La Sra. Alcaldessa  menciona que en Junta de Portaveus el Grup Socialista havia 
presentat una pregunta per ser contesta en aquest Ple i donat que la sessió es 
extraordinària i no hi consta l’apartat de precs i preguntes, s’ha acordat que la 
pregunta i la proposta es facin conjuntament. 
  
El Sr. Ignasi Gimenez  pel PSC agraeix la presencia dels veïns del carrer Jaume I 
que assisteixen al Ple i passa fer-ne una exposició. Primer dona lectura a la proposta:  
“ATÈS que el carrer Jaume I és una via on estan situats dos serveis bàsics com són el 
CAP i el CEIP Joan Blanquer i que al seu voltant es genera cada dia una gran activitat. 
ATÈS que en aquesta via no hi ha l’aparcament necessari per tal de poder donar 
resposta a les necessitats que tenen els usuaris del CAP, els pares i mares dels 
alumnes del CEIP i els veïns del carrer Jaume I. 
ATÈS que tots els carrers de la zona són d’una única direcció, a excepció del carrer 
Jaume I, i que seria factible reorientar el trànsit de la zona perquè també es convertís 
en una via d’un sol sentit. 



ATÈS que no hi ha suficients contenidors d’escombraries pels veïns del carrer i els 
serveis bàsics instal·lats en aquesta via. 
ATÈS que els veïns del carrer Jaume I han de suportar les molèsties que ocasionen el 
pas de vehicles de gran tonatge que utilitzen aquesta via per escurçar el seu trajecte i 
que aquest trànsit es podria reorientar per d’altres rutes més adequades. 
ATÈS que veïns del carrer Jaume I han iniciat una campanya de recollida de 
signatures a la zona. 
El grup municipal socialista, a l’Ajuntament Ple proposa l’adopció del següent 
ACORD: 

- Convertir el carrer Jaume I en una via d’un sòl sentit de circulació. 
- Habilitar a tot el carrer aparcaments en forma de bateria 
- Controlar el pas de vehicles de gran tonatge per aquesta via i reorientar aquest 

trànsit per d’altres rutes més adequades. 
- Incrementar el nombre de contenidors en aquest carrer.”   

Amb aquesta proposta volem visualitzar si realment hi ha la voluntat per part de 
l’equip de govern de resoldre aquesta problemàtica, en tot cas creiem adient que els 
Serveis Tècnics de l’Ajuntament estudiïn la viabilitat d’aquestes propostes, facin els 
informes pertinents, però que busquin i trobin una solució que pugui satisfer als veïns 
d’aquesta zona del municipi. 
En torn d’intervencions la Sra. Alcaldessa  explica que arrel de la instància rebuda el 
passat dia 12, es procedirà, tal i com s’escau, a posar-nos en contacte amb ells per 
tal de valorar les propostes d’arranjament, que algunes d’immediat es veuen clares, 
que son molt possibles i necessàries. Serà aleshores que s’adquiriran els compromisos 
que siguin necessaris, i a més executarem, segons la planificació que es requereixi,  
cadascuna de les mesures acceptades per ambdues parts, i segons els informes de 
valoració dels tècnics. Val a dir que l’Equip de Govern adquirirà els compromisos que 
siguin necessaris amb els veïns, però de la forma com està expressada la proposta i 
malgrat l’explicació feta pel regidor, no podem donar-li suport, ja que això 
representaria  l’adquisició ja, d’uns compromisos sense fer-ne una valoració de les 
necessitats.           
Intervé el Sr. Xavier Garcia  per ICV.EPM, tot dient que el plantejament del PSC es 
idoni i que el plantejament de l’Equip de Govern també es positiu, el que ens porta a dir 
perquè no es va arribar a un acord i fem una moció conjunta entre tots els grups 
municipals de l’Ajuntament?. 
El Sr. Ignasi Giménez  pel PSC, diu que estan satisfets en la mesura presa per 
l’Equip de Govern de posar-se immediatament en contacte amb els veïns i alhora 
intentar arreglar la situació del carrer i així poder satisfer les seves demandes, que 
són molt raonables i molt sensates. 
La Sra. Alcaldessa pren la paraula, dient que una proposta de resolució és pot 
pactar bé com ha dit el regidor d’Iniciativa o el regidor del PSC. Ara bé, quan es tracta 
d’un tema que s’ha de decidir políticament, en aquest cas són unes demandes d’uns 
veïns, l’Equip de Govern decidirà amb aquests mateixos veïns i no a través de cap 
proposta ni de cap iniciativa de qualsevol grup municipal. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC, exposa que prendre una decisió ràpidament sense 
tenir els informes pertinents, no és la solució més adequada. També observa que 
quan es diu que fa falta contenidors, s’hauria de mirar si el contenidor està ple o no, 
doncs moltes vegades no ho està i hi ha deixalles al seu voltant, cosa que és més un 
tema de civisme més que de falta de contenidors. 
El Sr. Ignasi Giménez pel PSC, manifesta que el Partit Socialista mantindrà la 



proposta i alhora també constarà en acta el compromís que ha adoptat avui l’Equip de 
Govern, referent a aquest tema.  
I dins del context del carrer Jaume I, palesa el neguit d’aquest veïnat i per això 
pregunta si l’Equip de Govern té previst l’arranjament de l’asfaltat del carrer Jaume I, 
doncs s’havia considerat per l’anterior Alcalde. 
La Sra. Alcaldessa reitera el que ha exposat, i manifesta que desconeix aquest 
compromís, en tot cas la nostra obligació és la d’avui, la de parlar amb els veïns i a la 
vista també dels informes tècnics, s’adoptaran les mesures que calguin. 
El Sr. Xavier Garcia  per ICV.EPM, discrepa de la opinió de l’Alcaldessa dient que 
aquests temes s’haurien de discutir políticament si es planteja des de l’oposició. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA NO FOU APROVADA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   CINC       (  5) dels regidors del PSC I ICV.EPM  
                   Vots en contra   :   DEU        (10) dels regidors de CiU i ERC 
                   Abstencions       :   CAP        (  0)   
 
 
La Sra. Alcaldessa dona per acabat el ple, agraeix l’assistència dels presents i els 
felicità amb motiu de les festes nadalenques. 
  
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un quart de vuit del vespres, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau de la Sra. Alcaldessa. 
 


